
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Z informacji, które otrzyma³em w ostatnim czasie, wynika, ¿e po wprowadzeniu rozporz¹dzenia mi-
nistra zdrowia z 6 paŸdziernika 2009 r. w sprawie wykazu produktów leczniczych, które mog¹ byæ do-
puszczone do obrotu w placówkach obrotu pozaaptecznego oraz punktach aptecznych,
w wymienionych podmiotach, a znajduj¹ siê one g³ównie na obszarach wiejskich, nie mo¿na sprzeda-
waæ wielu popularnych leków. Niektóre z nich mo¿na sprzedawaæ tylko w wiêkszych dawkach, inne
w postaci maœci, a nie tabletek. Dodatkowo w rozporz¹dzeniu ministerstwa znajduj¹ siê nazwy handlo-
we leków, które wolno sprzedawaæ, co powoduje, ¿e lek o danej nazwie mo¿na kupiæ, a inny lek o takim
samym sk³adzie, ale czêsto tañszy, jest niedostêpny.

Sytuacja taka mo¿e spowodowaæ, ¿e ludzie z miejscowoœci, gdzie znajduje siê tylko punkt apteczny,
nie bêd¹ mogli kupiæ leków, których u¿ywaj¹ od dawna, co mo¿e doprowadziæ do takiej sytuacji, ¿e
czêœæ z nich w ogóle przestanie za¿ywaæ potrzebne im medykamenty.

Z tego powodu zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o ponowne szczegó³owe przeanalizowanie roz-
porz¹dzenia.

Krzysztof Kwiatkowski




